
 

 

Verslag Commissievergadering Sociaal 

 
 

 

Datum: 17 oktober 2016 

Tijd: 19:30 - 22:15 

Locatie: Raadzaal 

Voorzitter: Mw. T. Reijnders   

Toelichting: Kort verslag met de genomen besluiten  

Aanwezige leden A. Kierkels (RO), M. Bultman (RO), N. Alofs (CDA), G. Eijsink (CDA),  

Y. Parren (SV), K. Beurskens (D66), R. Beurskens (VVD) en J. van der 

Stappen (PL) 

Vervanging C. Wetemans (RO) wordt vervangen door R. Flinsenberg,  

P. Houben (SV) wordt vervangen door A. van Vlodrop, H. 

Metsemakers wordt niet vervangen en J. van der Stappen (PL) wordt 

vervangen door M. Hageman.   

Portefeuillehouders S. Backus en R. Verheul  

Ambtelijke 

ondersteuning 

 

 

Overige 

aanwezigheid 

ambtenaren 

Agendapunt 5a: H. Rademakers, gebiedsregisseur   

Agendapunt 7a: C. Timmermans, beleidsmedewerkster  

 

 

G. Beniers, Afdelingshoofd Dienstverlening 

Derden Bij agendapunt 5A: Mw. M. Puts en Mw. Y Parren, Rubicon  

Bij agendapunt 5B: De heer E. Heijkers, voorzitter RKESV, namens de 

gezamenlijke voetbalverenigingen van Kelpen-Oler/Grathem, Hunsel 

en Ell. 

Insprekers Geen 

Publieke tribune 6 Personen 

 

 

Punt Omschrijving 

    

1  Opening  

  De voorzitter opent de vergadering om 19:30 uur en maakt melding van de 

afwezigheid van de heren Wetemans, Houben, Metsemakers en van der 

Stappen. De vervanging is zoals boven omschreven. 

De voorzitter meldt dat Mw. Y. Parren bij agendapunt 5A een deel van de 

presentatie van Rubicon (als werkneemster) voor haar rekening neemt, en 

niet als commissielid aan de beraadslagingen zal deelnemen. 

Daarna werd afscheid genomen van Ron de Cock als commissielid. De 

voorzitter bedankte hem voor zijn bevlogen inzet, met name op het gebied 

van cultuur(cultuurprijs)  en natuur Bezoekerscentrum Leudal. Dit bedankje 

werd gevolgd door een stoffelijke blijk van waardering. Ron op zijn beurt 

dankte de commissie voor de prettige wijze van vergaderen in de afgelopen 

jaren.   

2  Vaststellen agenda  



 

 

 

Blad 2 

 

  De agenda wordt cf. vastgesteld 

3  Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering  

  Het verslag van 12 september 2016 wordt cf. vastgesteld 

4  Spreekrecht niet-commissieleden  

 Van het spreekrecht wordt geen gebruik gemaakt. 

5  Presentatie en thema's  

5.a  Rubicon 

  Mw. M. Puts en Mw. Y. Parren van Rubicon geven een heldere presentatie over 

de werkzaamheden. De presentatie is te vinden middels deze link. 
https://prezi.com/4i2etfgi1csn/untitled-prezi/# en spreekt voor zich. De commissie stelt 
nog enkele verduidelijkende vragen, en dankt de medewerkers en wenst hen veel 
succes in de uitvoering. 

5.b.  Samenwerking voetbalverenigingen Hunsel Ell en Grathem/Kelpen-Oler (HEG) 

 De heer E. Heijkers geeft namens de gezamenlijke voetbalvereniging een 

presentatie over het tot nu toe gelopen traject van samenwerking, en geeft 

daarbij een toelichting over de overwegingen die geleid hebben tot de 

business case die thans voorligt. Hij staat open voor uitbreiding van 

samenwerking met andere verenigingen (bijv. tennisclubs) en/of 

basisscholen, maar geeft aan dat dit niet aan de voetbalverenigingen is om de 

problematiek groter te maken. Het is thans zaak om voortvarend verder te 

gaan, waarbij rekening gehouden kan worden met uitbreiding in een later 

stadium. De commissie acht het een goed plan, dat van onderop uit de 

samenleving komt. De heer Backus meldt dat deze unieke samenwerking 

wordt verwoord in een businessplan dat over twee weken in het college zal 

worden besproken.  

 6 Raadsvoorstellen  

6.a. Initiatiefvoorstel CDA over Huis van morgen 

 De commissie vindt het voorstel sympathiek, maar vraagt zich af hoeveel 

mensen uit de gemeente Leudal hier gebruik van zullen maken. Als alternatief 

wordt aangegeven om te onderzoeken in hoeverre een huis van morgen in te 

passen is bij de realisering van het samen zorgen huis. Verder acht de 

commissie het stuk bespreekrijp voor bespreking in de raad, nadat het 

college in staat is gesteld een zienswijze uit te brengen. Dit zal niet voor de 

raadsvergadering van 8 november zijn, maar gekoerst wordt op de 

raadsvergadering van 13 december 2016. 

7  Vanuit de raad ingekomen stukken  

7.a Collegemededeling kwartaalcijfers Jeugdzorg 

 De heer Flinsenberg heeft om agendering verzocht. Hij vraagt zich af waarom 

de cijfers pas zo laat beschikbaar zijn. Bijsturing is dan heel moeilijk. 

Geantwoord wordt dat het college afhankelijk is van de levering van de cijfers 

door 62 instellingen, die dan nog verwerkt moeten worden. Het college heeft 

wel in de tussentijd al een beeld of de cijfers aanleiding geven tot bijstelling.  

De heer Flinsenberg zal zijn inhoudelijke vragen stellen via de 

raadsvragenprocedure.   

https://prezi.com/4i2etfgi1csn/untitled-prezi/
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 Collegemededeling vernieuwingsaccenten informele zorg Sociaal Domein 

 De heer Kierkels heeft deze mededeling geagendeerd ter bespreking van de 

stelling: Alleen de mantelzorger die naar buiten treedt kan maximaal 

profiteren van de instrumenten die er momenteel zijn voor mantelzorgers. 

Hoe bereiken we de andere mantelzorgers, kunnen we een routebeschrijving 

hiervoor maken. De commissie reageert niet op deze stelling, de wethouder 

zal deze stelling voorleggen aan de Wmo-raad, en de reactie aan de 

commissie terugkoppelen. 

8  Aan de commissie gerichte stukken  

 Geen 

9  Stand van zaken  

9.a  Decentralisatie sociaal domein  

 Er zijn geen aanvullende zaken te melden 

9.b  Projectenlijst en langetermijnkalender  

  De langetermijnkalender wordt voor kennisgeving aangenomen. Aandacht 

wordt gevraagd voor een raadsvoorstel over de participatiewet op korte 

termijn. Daarnaast wordt opgemerkt dat als park Leudal- Oost in de 

januarivergadering 2017 geagendeerd wordt, er nog diverse stukken moeten 

worden aangeleverd vóór die tijd. Er is twijfel over de haalbaarheid. De notitie 

van wethouder Verheul inzake Synthese zal geagendeerd worden voor de 

volgende commissievergadering (28 november 2016). 

De vergaderkalender 2017 wordt voor wat betreft de vergaderdata van de 

commissie Sociaal vastgesteld conform concept.  

9.c  Openstaande actiepunten  

  Er zijn geen openstaande actiepunten 

9.d  Jongeren  

  Er zijn geen aanvullende zaken te melden 

10  Ter afsluiting  

10.a  Mededelingen  

Er is een aanbod vanuit het college voor een overleg met 

fractievertegenwoordigers om de gewijzigde subsidieverordeningen te 

bespreken. Dit kan in de week van 31 oktober - 4 november. De 

commissiegriffier zal een e-mail laten uitgaan waarin een voorkeur voor een 

datum kan worden aangegeven.  

10.b  Rondvraag  

  De heer Flinsenberg verzoekt om meer tijd voor discussie bij de diverse 

agendapunten, zeker omdat de agenda dit nu qua tijd toelaat. De voorzitter 

wijst op eerder gemaakte afspraken over vergaderorde en zal deze in de 

komende vergadering op 28 november als bespreekstuk agenderen. 

10.c  Sluiting  

  De voorzitter sluit de vergadering onder dankzegging voor de geleverde 

inbreng om 22.15 uur. De volgende vergadering van de commissie Sociaal is 

op maandag 28 november 2016. 
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